

Term 2

Week 8



Date: 21/1/2024 – 25/1/2024

Horizon International School

Girls Section

Weekly Plan



2G	English		Science	Math	Computer	French	Art	Comment
	Classwork	Homework						
Sunday 21/1/2024	Reading: M6 W1. Wild Weather. Read and Discuss myBook pp. 173-176	Read the selection. KISI p. 154	U6 L2-Checking homework + Worksheet (solve the online assignment on view class)	Bring chapter 6 6.1: Draw to Represent 3-Digit Addition Pgs. 391-392	Practical Assessment (Use MS Word to change font size, font color, insert a picture, change the color of the page, add page border, and create a bulleted and numbered list)			Math Quiz Ch.5 L (6,7,9,10,11)
	Grammar: 3.2 Verbs in the Present GPB pp.76, 77	Booklet p. 7A						
Monday 22/1/2024	Reading: M6 W1. Wild Weather. Comprehension Skill: Text Organization KISI pp. 156	Read and Respond Journal: pp. 114- 120, Do pp. 114, 115, 118, 119	U7 L1- How does weather change? P. (266,267)	6.1: Draw to Represent 3-Digit Addition Pgs. 393-394 H.W: Pg. 395		Test revision (Worksheet)		Science Quiz U6 L2- What are natural resources? P. (242: 247)
	Grammar: 3.2 Verbs in the Present GPB pp. 78+ Homework Feedback	GPB p.79						
Tuesday 23/1/2024	Read and Respond: Feedback		U7 L1 -How does weather change? P.(268,269)	6.2: Break Apart 3-Digit Addends Pgs. 397-400 H.W: Pg. 401			Activity	
	Spelling: M5 W1 Long o KISI P. 121, 122	KISI p. 123+ Dictation Sentences (Booklet p.6)						
Wednesday 24/1/2024	Grammar: 3.3 Verbs in the Present, Past, and Future GPB pp. 81, 82	Booklet p. 7B Online assignment	U7 L1 -How does weather change? P.(270,271) H.W: P.272-274	6.3: 3-Digit Addition: Regroup Ones Pgs. 403-406 H.W: Pg. 407				
	Activity	Kindly bring your copybook for dictation. + Prepare for the Oral reading assessment						
Thursday 25/1/2024	Reading: M6 W1. Wild Weather. Oral Reading Assessment myBook pp. 157- 166			6.4: 3-Digit Addition: Regroup Tens Pgs. 409-410				
	Spelling: M5 W1 Long o KISI P. 124+ Dictation (Booklet)P.6							
	Social Studies: Unit 4 Lesson 2. Visitors at the door pp. 122-127							

L: Lesson / M: Module / CB: Copybook/ W: Week/ H.W: Homework/Ch: Chapter/ex: exercise/GPB: Grammar Practice Book /C W: Classwork/P: Page/W S: Worksheet /KISI: Know It ,Show It

Note: The online assignments are open for **4-7 days** for the students to solve them.



مدارس الأفق العالمية
قسم البنات
الخطة الأسبوعية

الفصل الدراسي الثاني

الأسبوع: الثامن

التاريخ: ٢٠٢٤/١/٢١ - ٢٠٢٤/١/٢٥

ملاحظات	التربية الإسلامية	اللغة العربية	2G
	قرآن كريم: حفظ سورة العلق الآيات ١١-١٤ واجب:مراجعة الحفظ	إملاء : تمليية (أنا حبة قمح صفراء ناعمة الملمس يبذرنى الفلاح فى الأرض)+ نشيد هيا نزرع ص ٥٥	الأحد ٢٠٢٤ /١/٢١
		قراءة نص (من أنا) ص ٦٧-٦٨ واجب: قراءة ص ٦٧+نسخ ص ٧٥	الاثنين ٢٠٢٤ /١/٢٢
	فقه و سلوك :المحافظة على البيئة ص ٤١-٤٢-٤٣	أنمي لغتي ص ٧٠ + ورقة عمل واجب: قراءة النص ص ٦٨ من (فى صباح) إلى (قوية)+إنجاز أحل ص ٧١ التعبير ص٧٦	الثلاثاء ٢٠٢٤ /١/٢٣
	فقه و سلوك :المحافظة على الممتلكات العامة ص ٤٤-٤٧	الفهم و الاستيعاب ص٦٩ +ورقة عمل واجب :حل الأسئلة ١-٣-٤-٥ من ورقة العمل	الأربعاء ٢٠٢٤ /١/٢٤
	قرآن كريم :تسميع سورة العلق الآيات ١١-١٤ + إنجاز ص ٤٨ - ٥٠ فى الكتاب	التراكيب اللغوية ص ٧٢ + أولا ص ٧٧ التقويم التجميعي واجب: الكتروني فيو كلاس	الخميس ٢٠٢٤ /١/٢٥



Girls Section Grade 1-12

Dear Parents

We would like to notify that our Parents / Teachers Meeting will be held on **Saturday 20/1/2024** from **10:00 a.m. to 1:00 p.m.**

Don't hesitate to prepare any questions or concerns that you may have and feel free to voice them to your child's teachers and coordinators.

Important note:

- The school gate will open at 10 a.m., **Gate Number 2**.
- Kindly note that children & students will not be allowed to attend this meeting so we could answer your question in a quiet atmosphere.
- In order to reduce waiting times for all parents and allow sufficient time for everyone, kindly be informed that each session with a teacher will be limited to a maximum of 5 minutes, If you have any concerns or issues that may require a longer discussion, we kindly request that you schedule a separate meeting with the teacher at school.
- Fathers are not allowed to join the meeting. **Only** mothers can meet the female teachers.
- Kindly, Don't Park in front of residential entrance.

إلى الأهالي الكرام :

نوجه عنايتكم إلى أن اجتماع أولياء الأمور بالمعلمات سيكون يوم السبت الموافق ٢٠٢٤/١/٢٠ وذلك من الساعة ١٠:٠٠ صباحاً حتى الساعة ١:٠٠ ظهراً.

نأمل أن نراكم جميعاً و نأمل منكم عدم التردد في طرح أي أسئلة أو استفسارات إلى المدرسات و المشرفات .
ملاحظة هامة :

- بوابة المدرسة ستفتح الساعة ١٠ صباحاً ؛ **الدخول من بوابة رقم ٢**.
- ملاحظة هامة: يمنع اصطحاب الأطفال و الطلاب منعاً باتاً حتى يتوفر الهدوء اللازم لمناقشة ملاحظتكم.
- تنظيماً للوقت سيكون لقاء كل معلمة مقتصر على خمس دقائق لكل ولية امر ؛ وفي حال الحاجة لوقت اضافي يرجى تحديد موعد اخر للقاء المعلمة بشكل منفصل بالدوام المدرسي.
- نعتذر عن استقبال الآباء خلال الاجتماع حيث يقتصر الاجتماع للأمهات فقط مع المعلمات.
- تكريماً لعدم إيقاف السيارات أمام مداخل البيوت السكنية المجاورة.

شكراً لحسن تعاونكم
الإدارة